

## سياسة نظام الإدارة المتكامل

تتعهد مسك بالإلتزام بالمعايير التالية:

- إيجاد بيئة مناسبة تتيح للعمال تقديم أقصى ما لديهم وتعزيز رضى وقناعة المستهلك.
- المحافظة على التطور المستمر في النوعية والمواصفات ورفع الأداء الخاص بإجرائات السلامة والأخطار المهنية المتعلقة بصناعة الكابلات وأنشطة المركبات البلاستيكية من خلال:
- نشر الوعي حول النوعية وأنظمة سلامة البيئة وإجراءات السلامة والوقاية
  من الأخطار المهنية بما يتماشى مع التوجه الأستراتيجي للعمل.
  - تبنى سياسة داعمة لحماية البيئة ومنع التلوث.
- تبني سياسة فاعلة لإزالة المخاطر وتقليل احتمالية الإصابات والأخطار
  الصحية والمهنية لأي فرد في مرافقنا سواءً كان عاملا أم زائراً.
  - التقليل من النفايات وإعادة تدويرها والتخلص منها بشكل مناسب.
    - الإلتزام بالمتطلبات والأحكام القانونية.
    - التعاطى الإجابى مع دواعى القلق للأطراف ذات المصالح المشتركة.
- استشارة ومشاركة كافة الموظفين على جميع المستويات في كل ما يخص
  أنظمة السلامة والأخطار المهنية.

یونیو ۲۰۲۰

الرئيس التنفيذي



## IMS POLICY

## MESC stands committed to

- Create a suitable environment for optimum employee contribution and enhanced customer satisfaction.
- Maintain continual improvement of quality, environmental and OH&S performances related to cable manufacturing and PVC compounding activities by:
  - Creating awareness about quality, environmental and OH&S concerns in line with strategic direction of our business.
  - Adopting sustainable approach to protect environment and prevent pollution.
  - Adopting proactive approach to eliminate hazards and to reduce OH&S risks, in order to prevent injuries and ill health to any one working or visiting our facilities.
  - Reducing, recycling, safe handling & disposal of wastes.
  - Complying with applicable requirements and regulations.
  - Responding positively to the concerns of interested parties.

Consulting and participating employees of all levels in OH&S matters.

Chief Executive Officer

June 2020